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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXXVIII.2022 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie 
z dnia 27 lipca 2022 

 

Obrady rozpoczęto 27 lipca 2022 o godz. 12:30, a zakończono o godz. 13:46 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005 i 1079) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek otworzył sesję nadzwyczajną Rady 
Miejskiej w Kunowie, przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników 
sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie stwierdził obecność 13 radnych, co stanowiło 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości uczestniczących w sesji stanowią załącznik 
Nr 1 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 25.07.2022 r. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zwrócił się do Rady Miejskiej w Kunowie 

z wnioskiem o zwołanie sesji nadzwyczajnej w celu podjęcia projektów uchwał. Proponowany 

porządek obrad oraz materiały do procedowania na posiedzeniu zostały udostępnione radnym 

na tabletach.  

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja dotycząca finansowania działalności ambulatoryjnej opieki specjalistycznej 

w Gminie Kunów. 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2022-2035. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2022 rok. 

6. Podjęcie  uchwały o zmianie uchwały  w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi 
Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na obszarze Gminy Kunów. 

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, 
warunków i zasad korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Kunów oraz określenia granic ich obwodów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i wymiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez gminę Kunów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli przedszkoli i innych placówek 

przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6 -letnie i dzieci młodsze. 

12. Zakończenie obrad. 
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Przewodniczący zwrócił się do radnych czy zgłaszają jakieś zmiany lub mają uwagi do 

porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono zmian, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad. 

Wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej z dnia 25.07.2022 r., stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu. 

Porządek obrad sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 25.07.2022 r. stanowi 
załącznik Nr 3 do protokołu. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

3. Informacja dotycząca finansowania działalności ambulatoryjnej opieki specjalistycznej 
w Gminie Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że podczas roboczego 

spotkania w lipcu 2022 r. z Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Spotu, Turystyki, Zdrowia 
i Opieki Społecznej Barbarą Domagałą, Dyrektorem Niepublicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej (NZOZ) „VITAMED” Andrzejem Wyjadłowskim oraz doktorem Nikodemem 
Skoczeń została omówiona sytuacja finansowa funkcjonowania NZOZ „VITAMED” w Kunowie 
i świadczone przez placówkę usługi opieki zdrowotnej.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Dyrektora NZOZ „VITAMED” 
w Kunowie Andrzeja Wyjadłowskiego o przedstawienie obecnej sytuacji funkcjonowania 
działalności placówki przy ul. Fabrycznej 1 w Kunowie. 
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 Dyrektor NZOZ „VITAMED” S.C. w Kunowie Andrzej Wyjadłowski poinformował, że od wielu 
miesięcy poradnia ginekologiczna i pracownia rehabilitacji zlokalizowane przy ul. Fabrycznej 
w Knowie generują systematycznie straty, co skutkowało redukcją kadry medycznej w celu 
pokrycia strat. W chwili obecnej ze względu na wzrost kosztów badań, energii elektrycznej, 
podwyżek cen za usługi kontrahentów, w celu prawidłowego funkcjonowania przychodni przy 
ul. Warszawskiej w Kunowie, zostanie rozwiązana umowa o pracę z kolejnymi dwoma 
pracownikami. Ponownie, po przeprowadzeniu wnikliwej analizy wyników finansowych 
z działalności przychodni przy ul. Fabrycznej 1 przy pełnej mobilizacji pracowników pracowni 
rehabilitacyjnej, którzy świadczą usługi w godzinach od 7.00 do 18.00 i przeprowadzonych 
rozmowach z lekarzami z poradni ginekologicznej, którzy nie zapewniają zwiększenia ilości 
punktów kontraktu, a tym samym zwiększenia wpływów z Narodowego Funduszu Zdrowia, 
ustalono, że bilans zysków i kosztów jest nadal ujemny, co wiąże się z koniecznością rezygnacji 
ze świadczenia usług w poradni ginekologicznej. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za przedstawienie 
przedmiotowej informacji i udzielił głosu Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi 
Łodejowi. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej odnosząc się do wystąpienia Dyrektora 
NZOZ „VITAMED” Andrzeja Wyjadłowskiego poinformował, że w ramach obowiązującego 
prawa, gmina podejmie działania pozwalające na rozwiązanie problemów związanych 
ze świadczeniem usług przez placówki. Ponadto Burmistrz podziękował za dotychczasową 
współpracę i wzajemne zrozumienie przy podejmowaniu działań. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za starania przy 
prowadzeniu działalności związanej ze świadczeniem usług medycznych na rzecz mieszkańców 
Gminy Kunów i zapytał czy są pytania w procedowanym punkcie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że budynki, w których 
prowadzona jest działalność NZOZ „VITAMED” są własnością gminy i obecnie projektowana 
jest termomodernizacja budynku przy ul. Warszawskiej oraz analiza doboru ilości pomieszczeń 
do obowiązujących standardów w celu poprawy jakości świadczonych usług dla mieszkańców 
jak i warunków pracy. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał czy radni mają pytania do 
przedstawionej informacji.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Renacie Ćwiklińskiej. 
 Radna Renata Ćwiklińska zapytała czy będzie udostępniona informacja o placówkach 
świadczących usługi poradni ginekologicznych w ramach kontraktu NFZ. 
 Dyrektor NZOZ „VITAMED S.C.” w Kunowie Andrzej Wyjadłowski poinformował, że zostanie 
umieszczona informacja o punktach świadczących usługi poradni ginekologicznych na NFZ.  
 Radna Renata Ćwiklińska dopytała o dokumentację medyczną pacjentów dotychczas 
korzystających z usług poradni „VITAMED”. 
 Dyrektor NZOZ „VITAMED” S.C. w Kunowie Andrzej Wyjadłowski zaznaczył, że 
dokumentacja medyczna pacjentów jest własnością przychodni. W przypadku likwidacji 
poradni ginekologicznej istnieje obowiązek przechowywania dokumentacji medycznej przez 
okres 20 lat, a na wniosek pacjenta będzie możliwość jej udostępnienia.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
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4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022-2035. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że projekt procedowanej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów 

przed sesją w dniu dzisiejszym i dodała, że dochody ogółem zostały zwiększone o kwotę 

215 304 zł, wydatki ogółem o kwotę 863 636,60 zł i zostały wprowadzone wolne środki 

w kwocie 648 332,60 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022-2035. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
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Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVIII.507.2022 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022- 2035, stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2022 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że projekt procedowanej uchwały również 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu 

i Finansów przed sesją w dniu dzisiejszym i dodała, że plan dochodów po zmianach 

proponowanych niniejszą uchwałą wynosi  55 373 338,11 zł, plan wydatków 65 235 485 zł 

i plan przychodów po zmiananch wynosi 10 862 146,80 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 
rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
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Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVIII.508.2022 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2022 r, stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi 
Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego na obszarze Gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował kierownikowi oraz 

pracownikom Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska za podejmowane 

działania w ramach ogłoszonego naboru wniosków do Wojewody Świętokrzyskiego na 

przewozy powiatowe, w ramach wojewódzkiego programu na przewozy powiatowe, w którym 

już uczestniczy Gmina Kunów, jak również burmistrz podziękował radnym powiatowym za 

zaakceptowanie w pełni złożonej przez gminę propozycji na przewozy, które po wycofaniu się 

prywatnego przewoźnika ze świadczenia usług publicznego transportu zbiorowego, uzupełniły 

brakującego kursy autobusowe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi za podejmowanie działań na rzecz zgłaszanych potrzeb 

przez mieszkańców i zapytał czy są pytania w procedowanym punkcie. 

 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi 
Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego na obszarze Gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVIII.509.2022 o zmianie uchwały w sprawie udzielenia 
dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na obszarze Gminy Kunów, stanowi załącznik Nr 6 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, warunków 
i zasad korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 

Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 

projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, warunków i zasad korzystania 
z nich oraz opłat za ich korzystanie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVIII.510.2022 o zmianie uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kunów, 
warunków i zasad korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie, stanowi załącznik Nr 7 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Kunów oraz określenia granic ich obwodów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarę Domagałę 

o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 

Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Kunów oraz określenia granic ich obwodów..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVIII.511.2022 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia planu 
sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kunów oraz określenia 
granic ich obwodów, stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

W dyskusji wzięli udział: 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarę Domagałę 

o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 

Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVIII.512.2022 w sprawie ustalenia sieci publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych stanowi załącznik Nr 9 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i wymiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono 
stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez gminę Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarę Domagałę 

o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 

Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i wymiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska 
kierownicze w szkołach prowadzonych przez gminę Kunów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
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Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVIII.513.2022 w sprawie określenia zasad udzielania 
i wymiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym 
powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez gminę Kunów stanowi 
załącznik Nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 
pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli przedszkoli i innych placówek 
przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6 -letnie i dzieci młodsze. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarę Domagałę 

o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 

Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały i poddał 
pod głosowanie procedowany dokument 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 
pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli przedszkoli i innych placówek 
przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6 -letnie i dzieci młodsze.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
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Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary 
Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Darek Różalski 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVIII.514.2022 w sprawie ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 
logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli przedszkoli i 
innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6 -letnie i dzieci 
młodsze stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

12. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LXXVIII sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w niej. 
 
Płyta CD stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna w poniższym linku: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/28570/sesja-rady-miejskiej-w-dniu-27-lipca-2022-r.htm   

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kunowie 

Piotr Bek 

 

 

 

 

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://kunow.esesja.pl/transmisja/28570/sesja-rady-miejskiej-w-dniu-27-lipca-2022-r.htm

